
Erhvervsudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 169
Vil ministeren i forlængelse af sin tilkendegivelse herom på samrådet den 26. november
2020 om ERU alm. del – samrådsspørgsmål G og H (Sommerpakken) redegøre for, om
der har været et fald i antallet af pendlerkort i den periode i 2020, hvor Sommerpakkens
rejsepas har kunnet anvendes, set i forhold til samme periode i 2019, og i hvilket omfang
ministeren vurderer, at pendlere har udnyttet muligheden for at købe de billige rejsepas i
stedet for det normale pendlerkort?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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